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 L-piirin I alue    

 

RC Olli Ranua 1.9.2024 

 
 

Alue I:n tavoitteet kaudelle 2024–25 

APJ:n TEEMA: Aktiviteetit ja klubin jäsentoiminta keskiöön 

Vaikka piirin jäsenmäärä on ollut viime aikoina laskeva, ei klubien toimintaa saa viedä jäsentavoite 
edellä. Uusia jäseniä saadaan houkuteltua parhaiten ”mielekkäällä, kiinnostavalla ja näkyvällä 
toiminnalla paikkakunnan parhaaksi!” (Strategia 2030:n oma tiivistys). Mikäli pureudutaan liiaksi 
seurauksiin eli jäsenmäärän laskuun ja jäsenmäärän lisäämiseen vain numeroiden valossa, eikä syihin 
mistä tämä johtuu, toiminta on liian lyhytjänteistä. 

     Eri lohkoissa on klubeilla onnistuneita aktiviteetteja, joita kannattaa levittää alueella muiden klubien 
tiedoksi ja käyttöönotettavaksi. Kaikki aktiviteetit, mutta varsinkin paljon yleisöä keräävät, kannattaa 
aina käyttää hyväksi uusien jäsenien klubeihin houkuttelemiseksi. 

     Kaikenlainen klubien aktiivinen toiminta vaatii tietysti aktiivisia lioneja, joita myös saadaan 
”mielekkäällä, kiinnostavalla ja näkyvällä toiminnalla paikkakunnan parhaaksi!”. Tämän lisäksi 
pelkästään klubin jäsenille suunnatulla toiminnalla (klubikokoukset, yritysvierailut, pikkujoulut, ym…) 
saadaan jo olemassa olevat jäsenet paremmin koukuttumaan eli pysymään tyytyväisinä (lue: 
aktiivisina). 

     Lohko 1. PJ Juha Laiho: ”Jäsenhankinnan lisäksi (on tavoitteena että) nykyiset jäsenet kokevat 
toiminnan mielekkäänä ja merkityksellisenä sekä viihtyvät klubien kokouksissa ja tapahtumissa. 
Lohkossa tavoitellaan siis myös korkeaa jäsentyytyväisyyttä.” ja ” Rovaniemen klubien keskinäistä 
yhteistyötä pyritään lisäämään.” 

     Lohko 4. PJ Veli Pohjonen: ”Päätavoitteena on toiminnan kehittäminen jäsenmäärää katsoen 
positiiviseen suuntaan, noudattaen edelleen Lions ”We serve” pääperiaatetta.” ja ” Miten tehostaa 
yhteistyötä Kuusamon eri organisaatioiden ja järjestöjen kanssa niin, että Lions – aate saa enemmän 
näkyvyyttä niin mediassa kuin Kuusamon jokavuotisissa tapahtumissa.” 

     Eli ei pelkästään se jäsenmäärä, vaan mennään ensisijaisesti toiminnan laatu edellä. 

1. lohko pj Juha Laiho LC Rovaniemi 
2. lohko pj Ilpo Virtanen LC Pudasjärvi 
3. lohko pj Tommi Venäläinen LC Rovaniemi/Pöyliö 
4. lohko pj Veli Pohjonen LC Kuusamo 
Alueen puheenjohtajan tehtävä on minulle ensimmäinen virka klubin ulkopuolella, joten nyt kauden 
aikana on mahdollisuus tutustua piirin ja sen hallituksen toimintaan. Olen vielä aktiivisesti 



työelämässä, joten osallistun piirihallituksen kokouksiin ja vierailen alueen lohkofoorumeissa kauden 
aikana aina mahdollisuuksien mukaan. 

 

 

Mitä asioita APJ esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

APJ:lla ei tällä hetkellä esityksiä piirihallitukselle. 
Myöhemmin kauden aikana voi nousta käsiteltäväksi nostettavaa. 
 
 

Muuta huomioitavaa 

APJ kuusamolaisena osallistuu omalta osaltaan yhdessä Kuusamon lohkon klubien kanssa KVN:n ja piirin eri 
kokousten järjestelyihin. 

Mikä on alueen tilanne ja lähiajan tavoitteet?  

Tilanne on kauden alussa kehittymässä hyvään suuntaan. Kauden 2024-25 toiminta klubeissa ja 
lohkoissa on kesän jälkeen pikkuhiljaa käynnistymässä. Syyskuussa pidetään ensimmäiset klubien ja 
lohkojen kokoukset. ”Kutsu Lioniksi -kampanja” konkretisoituu. 

- Kuusamossa lohko 4 kokoontuu ensimmäisen kerran 5.9. 
- 1. ja 3. lohkojen lohkofoorumit: 24.9., 26.11. ja 25.3. 
- Pudasjärvellä lohkon 2 lohkofoorumi pidetään 7.12. 

  

  



I. ALUE, 1. LOHKO 

 
 Lohkon PJ  
Alue I 1. lohko  
     

  

Raportin laatija (nimi + pvm) Juha 
Laiho 29.8.2024  

  
Lohkon tavoitteet kaudelle 2024–2025  
Tavoitteena on lohkon klubien jäsenmäärän kasvattaminen ”Kutsu Lioniksi” -hankeen 
kannustamana. Jäsenistön osalta tavoitteena on myös se, ettei yhtään nykyistä jäsentä 
eroa mistään klubista toimintakauden aikana. Klubin vaihtoa lohkon sisällä ei lasketa.   
Tämä edellyttää sitä, että onnistuneen jäsenhankinnan lisäksi nykyiset jäsenet kokevat 
toiminnan mielekkäänä ja merkityksellisenä sekä viihtyvät klubien kokouksissa ja 
tapahtumissa. Lohkossa tavoitellaan siis myös korkeaa jäsentyytyväisyyttä.   
Rovaniemen klubien keskinäistä yhteistyötä pyritään lisäämään. Tässä suhteessa hyvä 
alku on viime vuoden tapaan 28.9.2024 järjestettävät hyväntekeväisyystanssit 
Rovaniemen Sanu:lla. Valmistelut tätä varten ovat jo loppusuoralla.   
  
Yhteiset lohkofoorumit 1. ja 3. lohkon kanssa on sovittu pidettäviksi 
seuraavasti: tiistaina 24.9.2024 tiistaina 26.11.2024  
tiistaina 25.3.2025  
  
Kokouspaikat ajat tullaan ilmoittamaan erikseen lähetettävissä kutsuissa.  
  
  
Mitä asioita LPJ esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi?  
  
Lohkofoorumeissa mahdollisesti esille tulleita ja esitettäviksi päätettyjä asioita.  
    
  

Mahdollista muuta huomioitavaa  
  
Lohkon klubien jäsenmäärä on tällä hetkellä 126.   
Lohkon klubit ja jäsenmäärät:  
LC Rovaniemi (20)  
LC Rovaniemi/Alakemijoki (11)  
LC Rovaniemi/Lainas (23)  
LC Rovaniemi/Ounasvaara (36)  
LC Rovaniemi/Ronjat (33)  
    
  
Mikä on lohkon tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?   
  
Klubien toimintasuunnitelmat pyydetty ja saatu osittain. Jäsenmäärä viime kauden 
alkaessa lohkossa oli 120. Eli viime kauden aikana jäsenlisäystä 6 lionia.  
   

 

  



I. ALUE, 2. LOHKO 
 

 I alue 2. lohko 

    

 

 ZC Ilpo Virtanen 30.8.2024 

 
 

Lohkon tavoitteet kaudelle 2024–2025  

- Puheenjohtaja esittäytyy sähköpostitse klubien presidenteille ja valottaa yleisellä tasolla 
lohkon puheenjohtajan tehtävää sekä omaa toimintalinjaansa; tämän jälkeen käydään jokaisen kanssa 
henkilökohtainen puhelinkeskustelu, jossa presidentit kertovat klubinsa kuulumisia. ZC informoi 
presidenttejä tärkeistä ajankohtaisista aiheista (suoritettu vkot 34-35). 
- Edellä mainittu puhelinkierros käydään ennen jokaista piirihallituksen kokousta ja 
tarvittaessa kokousten välilläkin. 
- Lohko järjestää vähintään yhden (1) lohkoforumin, jonka järjestelyistä vastaa 
puheenjohtaja ja nimetty vastuuklubi; lohkoforum järjestetään alustavasti la 7.12.2024 Pudasjärven 
Pohjantähdessä. Tilaisuuden vastuukubi LC Pudasjärvi/Hilimat (kutsut myös kuvernööri- ja GAT-tiimit) 
- Klubit toimittavat omat toimintasuunnitelmansa (jos laadittu) puheenjohtajalle 30.9.2024 
mennessä. 
- Puheenjohtaja vierailee kaikissa lohkon neljässä (4) klubissa vähintään kerran 
toimintavuoden aikana. Alustava kokousaikataulu: LC Posio marraskuun tapaaminen 4.11; LC 
Pudasjärvi oma klubi; LC Pudasjärvi/Hilimat 11.11.2024; LC Ranua lokakuun 
vuosikokouksessa/illanvietossa 
- Kolmella klubilla juhlavuosi: LC Ranua 60 v (perustettu 25.2.1965), juhlapäivä 
päättämättä; LC Pudasjärvi 60 v (perustettu 23.3.1965), juhlapäiväksi päätetty 22.3.2025; LC 
Pudasjärvi/Hilimat 20 v (perustettu 7.2.2005), juhlapäivä päättämättä; puheenjohtaja osallistuu 
kaikkien kolmen klubin vuosijuhlaan 
- Lohkon klubien jäsenmäärä 30.7.24 yhteensä 105 (30.7.23 96). LC Posio 22 (24), LC 
Pudasjärvi 21 (22), LC Pudasjärvi/Hilimat 28 (26) ja LC Ranua 34 (24). Tavoitteena säilyttää jäsenmäärä 
entisellään; Posio ja Pudasjärvi mukana Kutsu Lioniksi -jäsenhankintakampanjassa. 
 

 

Mitä asioita LPJ/ esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

- Toimintaa käynnistettäessä ei ole esityksiä piirihallitukselle. Asiasta keskusteltu klubien 
presidenttien kanssa puheenjohtajan puhelinkierroksella vkolla 35. Mahdollisista esityksistä käydään 
keskustelu ennen jokaista piirihallituksen kokousta ja lisäksi lohkoforumissa 7.12.2024. 
 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

- Toiminta käynnistynyt kaikissa klubeissa viimeistään elokuussa 2024. Erilaiset tapahtumat 
usein toiminnan käynnistäjiä. Esimerkkejä Hillamarkkinat/LC Ranua, Muikkumarkkinat/LC Posio, 
Venetsialaiset/LC Pudasjärvi ja Toritapahtuma/LC Pudasjärvi/Hilimat 
 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

  



I. ALUE, 3. LOHKO 

  
 

 LPJ, Alue 1, lohko 3 

    

 

Tommi Venäläinen 6.9.2024 

 
 

Lohkon tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Tavoitteena on lohkon klubien jäsenmäärän kasvattaminen ”Kutsu Lioniksi” -hankeen kannustamana. 

Jäsenhankinnan lisäksi tavoitteena on, että nykyiset jäsenet kokevat Lions-toiminnan mielekkäänä ja 
merkityksellisenä sekä viihtyvät klubien kokouksissa ja tapahtumissa. Pyrin rohkaisemaan klubeja 
järjestämään yhteisiä aktiviteetteja, kuten monilla klubeilla onkin jo tapana järjestää. 
 
Rovaniemen klubien keskinäistä yhteistyötä pyritään lisäämään. Tässä suhteessa hyvä alku on viime 
vuoden tapaan 28.9.2024 järjestettävät hyväntekeväisyystanssit Rovaniemen Sanu:lla. Valmistelut tätä 
varten ovat jo loppusuoralla.   

 Yhteiset lohkofoorumit 1. ja 3. lohkon kanssa on sovittu pidettäviksi seuraavasti:  
tiistaina 24.9.2024  
tiistaina 26.11.2024  
tiistaina 25.3.2025  

 Kokouspaikat ja ajat tullaan ilmoittamaan erikseen lähetettävissä kutsuissa.  

 

 

Mitä asioita LPJ esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

Lohkofoorumeissa mahdollisesti esille tulleita ja esitettäviksi päätettyjä asioita.  

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Lohkon klubit: LC Kemijärvi, LC Rovaniemi/Napapiiri, LC Rovaniemi/Ounasjoki, LC Rovaniemi/Petronella, LC 
Rovaniemi/Pöyliö 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Lohkon jäsenten määrä huhtikuun 2024 lopussa: 115 
Lohkon jäsenten määrä heinäkuun 2024 lopussa: 108 
Lohkosta poistunut yksi klubi viime kauden jälkeen: LC Pelkosenniemi 
  

  



I. ALUE, 4. LOHKO 

 

 Kuusamon Lohkon PJ 

    

 

Veli Pohjonen    26.8.2024 

 

Lohkon tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Jäsenmäärän lisääminen – tai ainakin vähenemän pysäyttäminen – etenkin nyt, kun Kuusamon neljästä 
klubista yksi (LC Kuusamo/Kitka) lopetti juuri toimintansa, alkuvuodesta 2024. Päätavoitteena on 
toiminnan kehittäminen jäsenmäärää katsoen positiiviseen suuntaan, noudattaen edelleen Lions ”We 
serve” pääperiaatetta. Syksyn ensimmäinen lohkofoorumi on suunnitteilla pitää tähän teemaan 
keskittyen 

Toinen tavoite, edelleen ”We serve” periaatteella, on Kuusamon alueen vanhusten hoitotyön 
palvelemisen yhteistyö eri tavoin. Malliesimerkkinä on terapeuttisen musiikin tarjoaminen Kuusamon 
hoitokoteihin yhteistyössä Suomen Punaisen Ristin vapaaehtoislaulajien kanssa. 

 

 

Mitä asioita LPJ esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

Miten tehostaa jäsenmäärän lisäämistä houkuttelemalla kuusamolaisia mukaan ”leijonahengessä” ja 
”We serve” periaatteella. Miten tehostaa yhteistyötä Kuusamon eri organisaatioiden ja järjestöjen 
kanssa niin, että Lions – aate saa enemmän näkyvyyttä niin mediassa kuin Kuusamon jokavuotisissa 
tapahtumissa. Tyyppiesimerkki on yhteistyön tehostaminen Kuusamon ev.lut. seurakunnan kanssa 
esimerkiksi Lions-kirkkopyhillä. Yhteistyö palvelisi näkyvyyttä ja kiinnostavuutta molempien 
osapuolten taholta. 

 

 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Kaudella 2024-2025 Lapin piirin kuvernööri on Kuusamosta (Jouko Niikkonen). On luontevaa 
suunnitella ja tavoitella niin, että koko Kuusamon lohko (kaikki 3 klubia) avustavat piirikuvernööriä 
kaikissa tarvittavissa Lapin piirin kokousten järjestelyissä ja läpiviemisissä. 

 

Mikä on lohkon tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Tilanne on heikentynyt, kun yksi (LC Kuusamo/Kitka) neljästä lohkon klubista lopetti toimintansa. 
Lähiajan tavoitteena on pitää aiheesta lohkofoorumi, sekä kuulostella lopetetun klubin jäseniltä, jos 
heistä ainakin osa haluaisi jatkaa Lions-aatetta jossakin muussa Kuusamon kolmesta klubista. 

Lähiajan toinen tavoite on Lions-osallistua Kuusamossa terapeuttisen musiikin tarjoamiseen 
hoitokodeille. 

 



 

II. ALUE 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 

   II Alue APJ 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Anne Sipola 2.9.2024 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Alueen klubit järjestävät kauden aikana vähintään yhden Kutsu jäseneksi tapahtuman. Jokainen lohko 
pitää vähintään kolme lohkon kokousta kauden aikana. 

Alueen puheenjohtajana pyrin vierailemaan lohkojen klubeissa mahdollisuuksien mukaan. 

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Alueen puheenjohtaja olisi hyvä kutsua myös lohkon kokouksiin, näin alueen puheenjohtajalla olisi 
myös käsitys alueen lohkojen toiminnasta sekä alueen klubien tilanteesta. 
 
 
 
 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Alueella II on neljä (4) lohkoa, joissa on 17 lions klubia ja kauden 2024-2025 kauden alussa jäseniä on 
406.  

Vierailut alueen klubeissa mahdollisuuksien mukaan sekä lohkofoorumeihin osallistuminen myös 
mahdollisuuksien mukaan. 

  

 

  



II. ALUE, 1. LOHKO 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta, valitse omasi 

    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Veikko Laakso 26.8.2024 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Lohkokokoukset II alueen 1lohkossa pidetään näillä näkymin Keminmaalla lokakuun alussa, 
tammikuun alussa Tervolassa ja maaliskuun alussa ennen piirihallituksen kokousta Kemissä. 

Jäsenhankinta on jo käynnistynyt. Tervola piti Maaseudulta käsin messuilla, Keminmaa Keminmaa -
päivillä, Kemiläiset Areenan avajaisissa ja Simo nahkiaismarkkinoilla. Toimintasuunnitelmat on minulle 
tulleet klubeilta. Suunnitelmia on monenlaisia, tutustun niihin vielä lähemmin. 

Lähetän lohkofoorumien päivistä heti, kun saan ne vahvistetuiksi.  

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

-Lohkofoorumeita ei vielä pidetty, mutta jäsenhankintaan pitää kiinnittää huomiota 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Lohkon yhteisistä tapahtumista keskustellaan lohkofoorumissa, suunnitteilla ainakin Lasten Leijona hiihdot 
 
 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Klubivierailut ja yhteydenpito eri toimialojen kanssa ja yhteiset tapahtumat,  

Osallistuminen kokouksiin mahdollisuuksien mukaan. Syksyn tilanne on haastava loppuviikon 
kokousten osalta. 

 

 

  



II. ALUE, 2. LOHKO 
  

 APJ/LPJ/ Toimikunta, valitse omasi 

    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Annikka Tuohino 31.08.2024 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

-Puhelinsoitot klubien presidenteille, tunnustellaan missä mennään ja mitä halutaan tehtävän, 
suunnitellaan tapaamiset 

-Pidämme 1. lohkofoorumin 24.10.20234 Ylitorniolla, jossa piirihallituksen jäseniä jakamassa infoa. 

Kokous on Kievarissa ja siellä on omakustanteinen kahvitus. Päivämäärä annettu tiedoksi klubeille, 
kutsut lähetetään syyskuussa. 

-Toinen lohkofoorumi pidetään keväällä, ehkä huhtikuussa, mahdollisesti jotain ohjelmaa/esitelmä tai 
yhdistettynä pieneen aktiviteettiin (huskyt, porot tms.) 

Suunnitellaan myöhemmin.  

-yhteinen tapaaminen esim. Pellon klubin kanssa jonkin aktiviteetin yhteydessä tai osallistuminen 
yhdessä johonkin tapahtumaan. 

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

-lohkofoorumissa saattaa tulla jokin asia esille, jota pitää viedä piirihallitukseen 

-tietoa enemmän foorumin jälkeen 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Olen pyytänyt toimintasuunnitelmat klubeilta, vain Raja ja Ylitornio lähettäneet toistaiseksi 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Lohko 2 jäsenmäärä yhteensä 153 
-Lohkon klubien jäsenmäärät; Ylitornio 49, Pello 34, Tornio/Mamselli 22, Tornio/Pudas18, Tornio/Raja 
30. 
-tavoitteena jäsenmäärän lisäys 
-lisätä yhteistyötä klubien kesken 
-tutustua klubien toimintaan 
  



 

II. ALUE, 3. LOHKO 
  

 APJ/LPJ/ Toimikunta, valitse omasi 

2. alue 3. lohkon puheenjohtaja 

    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Petri Prochazka 30.8.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

 

Tavoite 1. ylläpitää edellisellä kaudella heräteltyä toimintaa 

Tavoite 2. olla säännöllisesti yhteyksissä klubin edustajiin 

Tavoite 3. toteuttaa lohkofoorumeita ja lohkopuheenjohtajan vierailuja klubeihin. 

Tavoite 4 pyytää ja saada lohkon klubien toimintasuunnitelmat, innostaa mukaan piirin toimintaan ja 
koulutuksiin. 

Tavoite 5 olla tarvittaessa mukana Kolarin klubin uudelleen herättelyssä 

Tavoite 6 auttaa Enontekiön klubia toimintansa ylläpitämisessä 

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

kesän 2024 tilanne: Klubeja 3, jäseniä 65, LC Enontekiö jäsenmäärä 14  

  



 

II. ALUE, 4. LOHKO 

APJ/LPJ/ Toimikunta, valitse omasi 
 
2. ALUE, 4. lohkon puheenjohtaja 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
 
Jari Haavisto 23.9.2024 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 
 

• puhelinsoitot klubien presidenteille, selvitetään missä mennään, jaetaan 
toimintasuunnitelma ja suunnitellaan tapaamisia  

• Tavoitteena jäsenmäärän lisääminen kaikissa klubeissa 

• Ensimmäinen lohkofoorumi loka- marraskuussa Saariselällä, yhteinen tapaaminen, 
keilaus ja ampumasimulaattorikisa sekä ruokailu 

• Piirihallituksen kokous Ivalossa 16.11., runsaalla joukolla mukaan 

• Keväällä pyritään pitämään toinen lohkofoorumi Martinpilkki 2025 tapahtuman 4-
5.4.2025 yhteydessä 

• Aktiivinen yhteydenpito ja lohkon puheenjohtajan vierailu ainakin kerran lohkon 
klubikokouksissa 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 

• Tuodaan lohkofoorumeissa tai yhteisissä keskusteluissa esille tuodut asiat 
piirihallituksen tiedoksi 

• osallistutaan suurella joukolla Ivalon piirihallituksen kokoukseen lauantaina 16.11.  
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 
 

• Pyydetään klubien toimintasuunnitelmat 
 
 
 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen 
kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet? 
 
LC Sodankylä, presidentti Jari Haavisto, 050-5599813, jari@jarihaavisto.fi , 33 jäsentä 
 
LC Ivalo, presidentti Jaakko Peltomaa, 040-7286030, jaakko.peltomaa@inarilainen.fi , 
24 jäsentä 
 
LC Inari, presidentti Paulus Lepistö, 040-7329315, paulus.lepisto@inergia.fi , 14 jäsentä 
 
 

 

Lohkon puheenjohtaja             Jari Haavisto 

 

 

  

mailto:jari@jarihaavisto.fi
mailto:jaakko.peltomaa@inarilainen.fi
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TOIMIKUNNAT 

GLT-KOULUTUSTOIMIKUNTA 
 

 GLT 

    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Katri Virtanen 2.9.2024 
 

Koulutustoimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 
Tavoitteena  

1. on saada innostava ja klubeja palveleva koulutuskalenteri piirin ja kansainvälisen liiton (learn) 
sivulle 

2.  on lisätä klubien virkailijoiden osaamista ja lisätä klubeissa halukkuutta kouluttautua 
vastuutehtäviin 

3. on lisätä koulutuksen avulla klubeissa yhteistyötä toisten klubien kanssa 
4. on koulutuksen avulla tukea jäsenien pysyvyyttä Lions-toiminnassa ja jäseneksi haluavien 

määrää 
5. tavoitteena on löytää jatkaja koulutuskoordinaattorin tehtävään 

 
Alueiden ja lohkojen puheenjohtajien palaveri piirikuvernöörin toteuttamana 
LionPortal-koulutus, 29.8.24 Jouni Hilke 
2.9.24 kertausta presidenteille Katri Virtanen 
10.9.24 kertausta sihteereille, Jouni Hilke 
20-22.9.24 Posiolla L-piirin naisten tapaaminen, Katri Virtanen 
31.10.24 Kummien valmennus Katri Virtanen 
Liiton webinaarit kuukausittain  
Liiton opasleijonakoulutukseen osallistuminen 
Koulutuskalenteria täydennetään. 
 
Alue I lohkofoorumit; yhteiset lohkofoorumit 1. ja 3. lohkon kanssa on sovittu pidettäviksi seuraavasti: 
tiistaina 24.9.2024 
tiistaina 26.11.2024 
tiistaina 25.3.2025 
Alue 1 lohkofoorumi 4. lohko Kumppanuustalon Rysä kabinetissa 5.9 klo 17-19. 
Alue 1 lohkofoorumi 2.lohko Pudasjärvi Pohjantähti 7.12.24  
Alue 2 lohkofoorumi 24.10.24 Ylitorniolla 
Alue 2 lohkofoorumit 1lohkossa pidetään näillä näkymin Keminmaalla lokakuun alussa, tammikuun 
alussa Tervolassa ja maaliskuun alussa ennen piirihallituksen kokousta Kemissä. 
 
Koulutuskoordinaattori osallistuu liiton GLT-koulutuksiin: 
25.8.2024 valmennus Hämeenlinnassa 
palaverit kuukausittain etänä 
 
 

Mitä asioita koulutus toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 



 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Lohkojen puheenjohtajien valmennusta kehitetään edellisen vuoden kokemuksen mukaan. 

 

Mikä on toimialan tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Koulutuskalenterin julkaiseminen 
Ensimmäiset koulutukset on pidetty. 
Kolme jäsentä Anne Sipola, Liisa Isomaa ja Katri Virtanen ovat käyneet Opasleijonakoulutuksen. 
Tiina Pesola on käynyt LCIP-kouluttajakoulutuksen Milanossa 
  

 

  



GST-PALVELUTOIMIKUNTA 
  

PALVELU /GST 

    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Jouni Hilke 1.9.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Kauden teemojen mukaisesti tuetaan klubeja niiden auttamis- ja palvelutyössä 
Kansainvälisen Presidentin teema: ”Jätä jälkesi”  
Kotimainen teema: ”Merkityksellistä auttamista” 
Puheenjohtajan teema: ”Merkityksellisiä tekoja” 
 

Tavoite:  

• L-piirin visio on olla vuoteen 2030 mennessä tunnetuin ja arvostetuin palveluorganisaatio 

alueellamme 

• Piirimme palvelusta raportoivien klubien osuus kasvaa ed. kaudesta 

o Tavoitteen saavuttamiseksi varmistetaan, että klubien virkailijat pääsevät ja osaavat kirjautua 

Lion Portal -verkkosivulle raportointia tehdäkseen 

• Palveluaktiviteetit lisääntyvät ja niiden merkitys autettaville kasvaa 

Merkityksellisyys on  

• toiminnan laatua  

• apuamme tarvitsevien tavoittamista 

• tuloksellista näkyvää palvelua sekä  

• innostavaa leijonatoimintaa 

 

Keskeiset palveluaktiviteetit: 

Auta Lasta, Auta perhettä" on piirimme palvelu- ja avustusaktiviteetti, jonka kohteena ovat perheet, 
joilla on avuntarvetta.  

Ympäristötoiminnalla vaikutamme siihen, että tulevista sukupolvista tulee vastuullisia kuluttajia sekä 
aktiivisesti ympäristöstä ja luonnosta huolehtivia kansalaisia. Kehitetään yhteisiä 
ympäristöaktiviteetteja. 

Lasten Leijonahiihdot on Suomen Lions-liiton ja Suomen Hiihtoliiton yhteinen kampanja. Kampanjan 
tavoitteena on järjestää kaikille avoimia lasten hiihtopäiviä. Lasten Leijonahiihtojen järjestämisestä 
palkitaan paras piiri. Toimet: 

• Kannustetaan klubeja järjestämään Leijona-hiihtokilpailuja lapsille.  

• Leijonahiihdoissa kaikki osallistuvat lapset palkitaan Leijonahiihto-mitalilla.  

• Hiihdot raportoidaan palveluvastaavalle (piirin GST) 

 

Lohkareiden rooli: 
Keräävät lohkonsa klubien tekemiset yhteen, jotta varmistetaan raportointi 

• Tehdään palvelukartoitus useamman klubin paikkakunnilla: 

o Rovaniemi, Kemi, Tornio, Kuusamo, Pudasjärvi 

• Tehdään palvelukartoitus  



 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

  
 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

 

 

  



GMT-JÄSENTOIMIKUNTA   
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 

   Jäsentoiminnan koordinaatti (GMT) 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Anne Sipola 2.9.2024 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Kutsu Lioniksi kampanjan tavoitteena on 90 uutta jäsentä 1 uusi klubi ja naisten osuus jäsenistöstä 
nousee 40 prosenttiin sekä jäsenistön keski-ikä laskee viidellä vuodella. Piirin lionsklubeista vähintään 
30 ottaa yhden tai useamman jäsenen. Klubeista eroavien jäsenten lukumäärä on enintään 28 jäsentä. 
Kaikki asuinpaikkakuntaa vaihtavat lionsjäsenet siirtyvät pyritään saamaan lionsklubin jäseneksi 
uudella paikkakunnallaan. 

 

Jäsenhyvinvointikyselyyn vastaa tammi/helmikuussa 2025 yli 500 jäsentä ja jokaisesta klubista 
saadaan vähintään viisi vastausta ko. kyselyyn. Jäsenhyvinvointikyselyn väittämät: ”Klubini toiminta on 
houkuttelevaa uusille jäsenille” - enintään eri mieltä 15 % vastanneista ”Klubissani perehdytetään 
uudet jäsenet lionstoimintaan” - enintään eri mieltä 5 % vastanneista. ”Klubitapaamiset ovat 
innostavia” - enintään 5 % vastaajista valitsee ”Täysin eri mieltä” tai ”Osittain eri mieltä”. 

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Kutsu jäseneksi kampanjassa tärkeä rooli klubien aktiivisuudella järjestää jäsenhankinta kampanja 
tilaisuuksia paikkakunnillaan tai osallistua paikkakunnan eri tapahtumiin jäsenhankinnan tiimoilta. 
 
 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Jäsentyöryhmään kuuluvat piirikuvernööri Jouko Niikkonen, laajennuskoordinaatti (GET) Tiina Pesola ja 
opaslionit sekä Lions liiton jäsentyöryhmän jäsen Liisa Isomaa.  

  

 

  



JÄSENLAAJENNUSTOIMIKUNTA (GET) 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 

   GET 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Tiina Pesola 2.9.2024 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Piiriin perustetaan yksi uusi klubi tai kaksi liitännäiskubia. 

Kutsu lioniksi -kampanjan toiminta jatkuu koko toimintakauden ajan: uusia jäseniä jo olemassa oleviin 
klubeihin ja olemassa olevien jäsenten viihtyvyys vahvistuu. 

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

Toimikunta perustettu, jossa GET, GMT, kolme opaslionia sekä liiton jäsentyöryhmän jäsen eli kuusi 
henkilöä kuuluu toimikuntaan. 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Piirin klubeissa on ollut jäsenhankintaa ja kiinnostuneisiin on oltu yhteydessä. Rovaniemellä ja Kemissä olisi 
varmaankin hyvä järjestää infoilta kiinnostuneille. Piirin klubeista 24 on ilmoittanut halukkuutensa ottaa uusia 
jäseniä toimintaansa.  
 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Marraskuun kokoukseen mennessä olisi uusi klubi tai liitännäisklubi perustettu. Liiton palkkaama 
projektityöntekijä on käynyt Kolarissa, Ylläsjärvellä ja Äkäslompolossa katsomassa paikkoja. Hän on 
tavannut Pellon lioneja ja saanut hyvää tietoa paikallisilta lioneilta. 

Liiton järjestämää opaslion koulutusta odotellaan. 

  

  

  



LCIF -TOIMIKUNTA 

  
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 

   LCIF 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Veijo Nurmikumpu 27.8.2024 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Aktivoida lioneja ja klubeja lahjoittamaan varoja LCIF:lle. 

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

- Kauden 23-24 piirin keräystavoite oli 10 000 $. Toteutuma oli 5940 $. 
- Talkoissa mukana 12 klubia, sis. henkilökohtaiset lahjoitukset. 

 
 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

  

  



 

ARNE RITARI -SÄÄTIÖ 

 

Laatija ARS-toimikuntapuheenjohtaja Vuokko Jokela 15.6.2024 

Säätiön toiminta-ajatus: Säätiö tukee ja edistää Suomen Lions-klubien kotimaisia 

hyväntekeväisyysaktiviteetteja ja vaalii Lions-toimintamme kummin Arne Ritarin 

elämäntyötä. Säätiö saa varansa sijoituksista, ritariarvonimien myynnistä sekä adresseja 

ja onnittelukortteja vastaan tehdyistä lahjoituksista. 

Säätiön tavoite: Tuoda säätiön toiminta ja tarkoitus tutuksi jokaiselle klubille ja sen 

jäsenelle. 

Piirissä on ARS-toimikunta, johon kuuluvat:  

Puheenjohtaja Vuokko Jokela, LC Posio / Livon liitännäisklubi 

Piirikuvernööri Jouko Niikkonen, LC Kuusamo 
Ensimmäinen varapiirikuvernööri Katri Virtanen, LC Pudasjärvi 

Toinen varapiirikuvernööri Anja Kiuru, LC Keminmaa/Neidonkenkä 

 

Toimikunta kokoontuu piirihallituksen kokousten yhteydessä, ja muulloinkin 

tarvittaessa. Pyrimme järjestämään piirissä koulutusta klubeille. 

Piirissä toimitaan säätiön toiminta-ajatuksen ja tavoitteiden mukaisesti sekä pyritään 

lisäämään yhteistyötä ja yhteydenpitoa säätiön kanssa. 

Toivotaan piirin vuosia täyttävien klubien palkitsevan klubinsa lioneita Ritari-killan 

jäsenyydellä. 

Markkinoidaan adresseja ja onnittelukortteja sekä apurahatoimintaa piirikuvernöörin 

kirjeiden yhteydessä ja piirin eri tilaisuuksissa (esim. piirihallituksen kokouksissa) sekä 

vierailemaan klubeissa ja lohkofoorumeissa mahdollisuuksien mukaan. Pyritään 

laittamaan Lapin Leijona -lehteen kirjoitus Arne Ritari - säätiön toiminnasta. 

Adresseja ja onnittelukortteja on myynnissä toimikuntapuheenjohtajalla, 

piirikuvernöörillä ja varapiirikuvernööreillä. Klubit voivat myös tilata adresseja suoraan 

Lions-liiton säätiön sivulla olevan tilauslomakkeen avulla. L-piirin nettisivuilla on myös 

ARSin logo, jota klikkaamalla löytyvät säätiön sivut ja siellä olevat lomakkeet. 

Kannustetaan klubeja käyttämään adresseja ja onnittelukortteja. 

Keväällä pidetään Lions-ritari-juhla yhdessä Melvin Jones-jäsenten kanssa. Kutsut 

lähetetään ritareille henkilökohtaisesti. Tilaisuudessa pyritään lyömään vähintään yksi 

ritari. 

Piirin tavoite kaudelle 2024 -2025 on myydä 300 adressia ja 300 onnittelukorttia sekä 

3 Ritari-killan jäsenyyttä ja 2 Pro Ritaria. 

Apuraha-anomukset tulee tehdä säätiön sivuilla olevien ohjeiden mukaisesti. Hakemus 

löytyy Lions-liiton Arne Ritari - säätiön sivulta, lomakkeet kohdasta. Kyseiselle sivulle 



pääsee myös piirin nettisivulla olevaa ARSin logoa klikkaamalla.  Anomus liitteineen 

toimitetaan toimikuntapuheenjohtajalle, joka puolestaan toimittaa sen edelleen Arne 

Ritari säätiön asiamiehelle. Toimikuntapuheenjohtajan puoleen voi aina kääntyä 

apuraha-anomuksiin liittyvissä asioissa. 

Adressien, onnittelukorttien ja ritariarvojen rahalahjoitukset maksetaan säätiölle, 

josta raha palautuu klubeille apurahan muodossa. Raha jää kokonaisuudessaan 

kotimaahan. Säätiö maksaa piirille 1,50 euroa jokaisesta myydystä adressista, 1,20 

euroa jokaisesta myydystä onnittelukortista ja 100 euroa jokaisesta Ritari-arvosta. 

Kyseinen piirituki maksetaan kahdessa erässä piirin tilille. Tuki on tarkoitettu AR-

toimikunnan käytettäväksi koulutuksiin sekä toiminnan markkinointiin ja toiminnasta 

aiheutuviin muihin kuluihin. 

Säätiön tuki painetusta piirilehdestä on 400 euroa tai netin välityksellä jaettavasta 

piirilehdestä 200 euroa. Tuki maksetaan vain yhdestä lehdestä. Lehtituen saamisen 

edellytyksenä on, että lehdessä on kerrottu piirin alueella olevasta AR-toiminnasta ja että 

siinä on säätiön ilmainen mainos. Lehtituki maksetaan helmi-maaliskuussa, kun piiri on 

toimittanut säätiön asiamiehelle painetun lehden tai linkin nettilehteen. 

                                                    ********* 

  



LION QUEST  
 

 Lions Quest-vastaava 

    

 

Aila Helve 1.9.2024 

Quest-toiminnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Tavoitteena on: 

Toteuttaa Quest-koulutus Rovaniemellä 7-8.11.2024 sekä liikuntaseurakoulutus 3.5.2025 
myös Rovaniemellä 

Saada kattavasti klubeihin nimettyä Quest- vastaavat ja heidät aktivoitua toimintaan 

Markkinoida Quest- ja liikuntaseurakoulutuksia esim. lohkojen puheenjohtajien kautta  

 

 

Mitä asioita Quest-vastaava esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

 

Syyskuun alussa piirisihteerin kautta tullaan lähettämään klubeille tiivis tietopaketti Quest- 
koulutuksista  
 
 
 

Mikä on toteutuksen tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

  

  



 

RAUHANJULISTE 
 

 Lions Rauhanjuliste-vastaava 107L -piiri 

    

 

Aila Helve 1.9.2024 

 

Rauhanjuliste-toiminnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Tavoitteena on saada mahdollisimman monet klubit osallistumaan Rauhanjulistekilpailuun syksyllä 
2024.  

 Samoin tilaamaan jo vuodenvaihteen jälkeen vuoden 2025 syksyn rauhanjulistekilpailupaketit ja 
toimittamaan ne jo keväällä 2025 kouluille. Näin koulut pystyisivät ottamaan paremmin huomioon 
rauhanjulistekilpailun syksyn toimintaa suunnitellessaan. 

Saman paikkakunnan klubit voisivat toteuttaa rauhanjulistekilpailun yhteistyössä esim. 
vastuuvuorovuosin.  

 

 

Mitä asioita Rauhanjulistevastaava esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

Rauhanjulistekilpailun sarjojen voittajien työt on palautettava piirikuvernöörille ennen 16.11.2024 sillä 
Ivalon piirihallituksen kokouksessa 16.11.2024 valitaan jo kilpailun voittajatyö L-piiristä. 

Rauhanjulistekilpailupaketteja on vielä tilattavissa lions- verkkokaupasta. 
 
Toivottavaa olisi, että jokainen klubi nimeäisi jäsenistöstään rauhanjulistevastaavan.  
 
 
 

Mikä on toteutuksen tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

 

  



SRI LANKAN LIONS -YSTÄVÄT 
  

 APJ/LPJ/ Toimikunta 

   Sri Lankan ystävät 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Jouni Hilke 1.9.2024 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

1. Lisätä L-piirissa tietoutta Sri Lankan Lions-ystävien toiminnasta 
2. Avustaa Nethsethan (Ratnapurassa) silmäsairaalan kaihileikkauksia hankkimalla L-piiristä 

kertatukijoita. Jokainen voi 50 euron kertatuella avustaa varattomalle potilaalle tehtävää 
kaihileikkausta. (Yksi leikkaus maksaa noin 100 € – sairaala maksaa loput) 

3. Hankkia L-piiristä uusia Sri Lankan Lions-ystävien tukijäseniä. (Keräyslupamme vuoksi 
tukijoiden ei tarvitse olla lioneita). Vuosimaksu 40 €, josta 35 € käytetään leikkaustukeen. 

4. Tiedottaa klubeille myös piirin viestimien ja lohkonpuheenjohtajien kautta. 
 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

Piirihallitus voisi kerätä keskuudestaan yhden tai kaksi leikkaustukimaksua / kokoontuminen 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

 
 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

  

  



SRI LANKAN KUMMILAPSET 
 

 

 APJ/LPJ/ Sri Lankan kummilapsiohjelma 

    

 

Raija Hilke 3.9.2024 

 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

Sri Lankan kummilapsiohjelma on Suomen Lions-liiton vanhin yhtäjaksoinen kansainvälinen 
avustusohjelma ollen toiminnassa jo vuodesta 1986. Ohjelman puitteissa Suomen ja Sri Lankan lionit 
tekevät yhteistyötä auttaen Sri Lankan varattomien perheiden lapsia kouluttautumaan. Sri Lankassa 
yhteistyötä tekee 23 paikallista Lions-klubia ja Suomessa Suomen Lions-liiton kummilapsityöryhmä.  

L-piirissä tavoitteena on  

- tietämyksen lisääntyminen ohjelman toimintatavoista,  

- uusien kummisuhteiden syntyminen.  

Tavoitteeseen pyritään pitämällä yhteyttä klubeihin kertoen tästä yhteistyöstä ja 
sen toimintatavoista. Yhteyttä pidetään klubivierailuilla ja sähköpostitse. Myös L-piirin www-sivuilla ja 
piirin lehdessä, Lapin Leijonassa, kerrotaan työstä. Koska kummiksi voi ryhtyä myös lions-järjestöön 
kuulumaton henkilö, asia nostetaan esille erilaisissa henkilökohtaisissa tapaamisissa.  

Yhteydenpito Sri Lankaan on tärkeää, siksi kummeja kannustetaan pitämään yhteyttä kummilapseen 
kirjein, kortein ja sosiaalisen median avulla. Kummeille kerrotaan myös mahdollisuudesta matkustaa 
Sri Lankaan tutustumaan toimintaan siellä ja tapaamaan samalla kummilapsia ja heidän perheitään. 

Kummilapsityön yhteyshenkilönä L-piirin alueella toimii Raija Hilke, LC Rovaniemi/Petronella. 

 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitava 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Raija ja Jouni Hilke osallistuivat 30.8–1.9 Hollolassa, Parinpellon leirikeskuksessa pidettyyn 
vuosittaiseen kummien kesätapaamiseen ja infotilaisuuteen. 

Lähiajan tavoitteena on laatia kummeina aloittaville annettava tiedote, jossa kerrotaan oleellisimmat 
asiat yhteydenpidosta kummilapseen, koulunkäynnistä Sri Lankassa, avustuksen laskutuksesta jne. 

  



VIESTINTÄTOIMIKUNTA 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 

 Viestintä 

 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 

Helena Tuulaniemi 2.9.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2024–2025 

1. Saada L-piirin klubeille toimivat verkkosivut tai jokin muu muillekin näkyvä viestintäkanava – 
sillä edelleen joiltakin klubeilta puuttuu mm. verkkosivut / somekanava tms. 

2. Tavoitteena kaikille klubeille saada tiedotus/viestintävastaava – vieläkin ilmeisesti puuttuu? 
Tiedustelulomake tästä klubeille 

3. Uusien jäsenten hankintaan saada piirin klubeille jakoon markkinointiesitteitä joko liitolta tai 
itse tehtynä, mm. liiton Canva-pohjat käyttöön kaikille klubeille – tarvittaessa pyydetään 
järjestämään Canva-koulutusta/opastusta klubien tiedotus/viestintävastaaville 

4. Aktivoida klubeja toimintansa ja tapahtumiensa markkinointiin – mm. lehtijutut paikallisiin 
sanomalehtiin valokuvan kera sekä L-piirin verkkosivuille ja someen ilman muuta myös, tähän 
osallistuu koko viestintätiimi 

5. Lapin Leijona -lehden uusi A4-koko – lehden uudenlaista sisältöä yhteistyössä lehden 
päätoimittajan, lehden taittajan ja viestintätiimin kanssa + piirikuvernööri 

6. Uuden A4-koon Lapin Leijona -lehden ”mediakortti” jakoon syyskokoukseen ja verkkosivuille 
7. L-piirin verkkosivujen päivittäminen ja pienten muutosten toteuttaminen, mm. oma 

valmennusosio verkkosivuille, arkiston täydennystä ym. 
 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

Lähiajan tavoitteena viestintätiimin + piirikuvernöörin etäkokoontuminen pohtimaan tulevaa 
kautta – vielä ei ole ehditty pitää muuta kuin Lapin Leijona -lehden uudesta A4-koosta sekä 
mainoksista etäkokous, jossa mukana oli myös piirikuvernööri 
 

Piirin viestintävastaava tekee Lapin Leijona -lehden mediakortin jaettavaksi + verkkosivuille 

  



LAPIN LEIJONA 

Toimintakauden 24-25 alkaessa myös viritellään LapinLeijona -lehden toteuttamista. 

Nyt lehti tehdään A4 kokoisena eli sama koko, kuin valtakunnallinenkin Lion lehti. 

Ilmoituksissa voidaan käyttää aikaisempien mm. 2024 lehden aineistoja. Niiden 

kokoja vain hieman muutellaan. Ilmoitushinnoissa on myös entiset hinnat pohjana. 

Ilmoitushankinta pohjautuu entiseen tapaan hyvin paljon klubien aktiivisuuteen. 

Piirin taholta kysytään ilmoitukset niiltä yrityksiltä ja tahoilta, joiden kanssa L-piiri 

tekee yhteistyötä mm. piirihallituksen kokouspaikat. Klubeissa on paljon 

yrittäjäjäseniä ja heitä kannattaa innostaa ilmoittamaan. Samoin potentiaalisia 

ilmoittajia ovat klubista poisjääneet yrittäjäjäsenet. Eiköhän vielä ole sen verran 

tallella leijonamieltä, että laittaa ilmoituksen piirilehteen. 

Lehden jako toteutetaan entiseen tapaan siten, että toimitetaan klubiin lehtinippu 

kaikille jäsenille jaettavaksi. Perinteiseen tapaan jokaiseen klubiin laitetaan myös 

ylimääräisiä lehtiä asetettavaksi yleisöpaikkoihin; huoltoasemille, kirjastoihin, 

ravintoloihin ym, missä on yleisötiloja. Lehden toivotaan myös edesauttavan 

jäsenhankintaa. Klubien toivotaan ilmoittavan tarpeen ylimääräisistä lehdistä, jos on 

mm. yleisötilaisuuksia. 

Tiedottamisen saralla haluaisin kannusta klubeja ottamaan kuvia – vaikka kännykällä 

– klubitapaamisista ja aktiviteeteista. Paikallislehtiin kannattaa olla yhteydessä ja 

toimittaa juttuja ja kuvia sekä kutsua joskus myös toimittaja esimerkiksi 

aktiviteettiin tai kutsua paikalle piirikuvernöörien vierailun yhteyteen. 

Lapin Leijonaan 2024 juttuja toimitti 17 klubia. Piirikuvernöörien kierroskertomukset 

tosin paikkasivat tätä. Ilmoituksia oli hankittu 19 klubista tai klubi toimitti omasta 

tapahtumasta ilmoituksen. Muutama klubi toimitti myös useamman ilmoituksen, 

joka onkin tavoitteena uutta toimintakauden 24-25 lehteä tehtäessä. 

Lion Heimo Turunen, lehden tekijä 

LC Pudasjärvi 

  



LEO -TOIMINTA 

Lions Clubs International                              Toimintasuunnitelma                                       

Leo Moninkertaispiiri 107 Suomi 

Leo Multiple District 107 Finland 

Leo Club Napapiiri 

  

Toimintasuunnitelma kaudelle 2024-2025 

Suunnitelma tulevalle kaudelle olisi antaa leo näkyvyyttä Lapin alueelle sekä ihmisten keskuudessa, 
että leijonien keskuudessa L-piirin alueella. 
Tavoitteena kasvattaa jäsenmäärää tämänhetkisestä 5 henkilöstä. 
Tavoitteena järjestää aktiviteetteja klubin kesken sekä leijonien kanssa.  

 

  



PUOLISO- JA JUHLATOIMINTA 

 puuttuu 

NUORISOTOIMINTA 

 puuttuu 

 


